
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 09.09.2024. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/24-01/66, URBROJ: 2186-181-24-1 od 05.09.2024. godine. 
 
 Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Andreja Podoljnjak. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica, 
2. Draženka Pisačić, sindikalna povjerenica. 

 
Ravnateljica izvještava Vijeće da je predstavnica djelatnika u Vijeću Ana Marija 

Vrščak dala ostavku na članstvo u Vijeću. Umjesto nje za člana Vijeća javila se Tamara 
Malunac što je i odgojiteljsko vijeće prihvatilo. Predsjednik dodaje da članove vijeća imenuje 
načelnik svojom odlukom. Odluka je donesena i poslana na objavu u Službeni vjesnik 
Varaždinska županije, ali budući da stupa na snagu osmog dana od dana objave, Tamara 
Malunac će biti član Vijeća tek od sljedeće sjednice Upravnog vijeća. 

Sjednicu otvara predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran, konstatira da postoji 
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća, 
2. Godišnje Izvješće o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za pedagošku godinu 

2023./2024., 
3. Godišnji Plan i program odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 

2024./2025. godinu, 
4. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 09.08.2024. godine. 
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 09.08.2024. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 09.08.2024. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 

 
 
 
 



Toč. 2) 
Godišnje Izvješće o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 

za pedagošku godinu 2023./2024. 
 
 Predsjednik poziva ravnateljicu da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Ravnateljica 
obrazlaže da je prijedlog Godišnjeg Izvješća o radu vrtića prihvaćen od strane Odgojiteljskog 
vijeća. U Izvješću su navedeni koje aktivnosti i koji projekti su provedeni po skupinama u 
prošloj pedagoškoj godini. Izvješće Vrtić predaje Ministarstvu do 15. rujna. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Godišnjeg Izvješća o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 
pedagošku godinu 2023./2024. na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Godišnje Izvješće o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 
pedagošku godinu 2023./2024. prihvaćeno je jednoglasno. 
 

Toč. 3) 
Godišnji Plan i program odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 

za 2024./2025. godinu 
 
 Predsjednik poziva ravnateljicu da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Ravnateljica 
obrazlaže da se Godišnjim planom i programom određuju projekti koji će se provoditi tokom 
sljedeće pedagoške godine. Prijedlog Godišnjeg Plana i programa rada također je predložen 
Odgojiteljskom vijeću, ali ga Odgojiteljsko vijeće nije podržalo zbog predložene strukture 
rada u novoj pedagoškoj godini. 
 Ravnateljica obrazlaže da je Državnim pedagoškim standardom propisano da 
odgojitelji u neposrednom radu s djecom provode 27,5 sati tjedno. Uz 2,5 sati pauze ostatak 
do punog radnog vremena od 40 sati tjedno odgojiteljice obavljaju ostale poslove propisane 
Državnim pedagoškim standardom i Pravilnikom Vrtića. Ravnateljica čita koji su to ostali 
poslovi navedeni u prijedlogu Godišnjeg Plana i programa. Sporna točka prijedloga Godišnjeg 
Plana i programa je prijedlog da od ove godine odgojiteljice jedan sat dnevno ostale poslove 
moraju obavljati u Vrtiću, a ne više od kuće. 
 Predsjednik također obrazlaže ovu točku. Puno radno vrijeme je osam sati dnevno, od 
čega 5,5 sati dnevno odgojiteljice direktno rade s djecom. Pola sata dnevno je pauza, a za 
ostale poslove (popunjavanje dokumentacije, priprema za rad i drugo) odgojiteljice rade dva 
sata dnevno. Odgojiteljice ne smiju popunjavati dokumentaciju za vrijeme rada s djecom, niti 
nositi dokumentaciju kući. Ovim prijedlogom odgojiteljice bi morale ostati u vrtiću sedam sati 
dnevno, što je za njih sporno. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Potpredsjednica Marija Šafran 
Tir postavlja pitanje o razlogu za ovu promjenu. Ravnateljica objašnjava da je to u cilju 
olakšanja posla pripreme za rad nekim odgojiteljicama, te da su isto počeli primjenjivati i 
drugi vrtići. Predsjednik dodaje da će samo jedan sat dnevno biti određen za popunjavanje 
dokumentacije i pripreme, a jedan sat će odgojiteljicama ostati slobodan za sastanke s 
roditeljima i slično. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda pa predsjednik daje 
prijedlog Godišnjeg Plana i programa odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
za 2024./2025. godinu na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Godišnji Plan i program odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića 
Pčelica Bisag za 2024./2025. godinu prihvaćen je jednoglasno. 



 
Toč. 4) 

Ostala pitanja i prijedlozi 
 
 Potpredsjednica Marija Šafran Tir i vijećnica Andreja Podoljnjak postavljaju pitanja o 
programu male škole, kada počinje i u kojoj satnici će se održavati. Ravnateljica odgovara da 
program male škole počinje od 01.10. Po novome prijedlogu program bi se trebao održavati u 
trajanju od 700 sati godišnje (što bi bilo 5 sati dnevno), ali taj prijedlog još nije usvojen, te 
ravnateljica planira da se program provodi u trajanju od 1,5 do 2 sata dnevno. Bitno je samo 
da se roditelji jave na vrijeme, jer za sada je za program prijavljeno samo jedno dijete, a vrtić 
nema podatke o djeci koja trebaju pohađati malu školu. 
 Ravnateljica, predsjednik, potpredsjednica Marija Šafran Tir, vijećnica Andreja 
Podoljnjak i sindikalna povjerenica Draženka Pisačić raspravljaju o programu i načinu rada 
male škole. 
 Predsjednik podsjeća da se od 01.09. primjenjuje nova ekonomska cijena vrtića te pita 
da li potreban sastanak s roditeljima u vezi toga. Vijećnica Andreja Podoljnjak odgovara 
potvrdno. Predsjednik iznosi da plaće u vrtiću još nisu usklađene s osnovnim školstvom, a 
nova ekonomska cijena jedva pokriva i trenutne troškove rada. Da bi se plaće u potpunosti 
uskladile s osnovnim školstvom trebalo bi razmisliti o novom povećanju ekonomske cijene. 
Napominje i da je trenutno povećanje cijene usluge za roditelje s područja Općine bilo samo 
13%. Sindikalna povjerenica Draženka Pisačić u vezi toga predlaže da se sa školstvom barem 
usklade iznosi neoporezivih naknada (nagrada, regresa, božićnice). Predsjednik dodaje da 
Općina trenutno sufinancira 70-tak djece (50 u našem Vrtiću, 20 u vanjskim vrtićima) i da će 
projekt izgradnje novog područnog vrtića u Breznici koštati oko 3 milijuna eura, od čega je 
samo 700 tisuća osigurano iz EU fondova. Vrtić će uvijek biti prioritet za Općinu, ali za novo 
povećanje plaća morati će se ponovno povećati ekonomska cijena. Predsjednik, ravnateljica, 
potpredsjednica Marija Šafran Tir, vijećnica Andreja Podoljnjak i sindikalna povjerenica 
Draženka Pisačić raspravljaju o ovoj temi. Usuglašen je termin za roditeljski sastanak u 
četvrtak 19.09. u 18:00 sati u domu. 
 Ravnateljica obavještava Vijeće da se uvodi službeni broj mobitela, email i WhatsApp 
grupa za svaku odgojnu skupinu za bolju komunikaciju s roditeljima. 
 Draženka Pisačić pojašnjava Vijeću svoju ulogu sindikalne povjerenice u Vrtiću. 
 
 Dovršeno u 20:00 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


